
Frivilligt arbejde har 
vigende interesse hos 

medlemmerne. 
Bestyrelsen vil arbejde 

for at øge interessen for 
et større ejerskab blandt 

medlemmerne. 

Med bistand fra DGU afholde workshop for 
medlemmer med interesse for at engagere sig i 

foreningen.

Stram økonomi gør det 
ekstra vigtigt, at tilknytte 

flere frivillige for at 
begrænse 

kontingentstigninger.

1. halvår 2024
Tematiser det frivillige arbejde

1. halvår 2024
Tematiser det frivillige arbejde

Medlemsundersøgelse 2023 

Færre vil være frivillige

Medlemsundersøgelse 2023 

Færre vil være frivillige

2024
Målet er at øge antallet af frivillige

Evalueres løbende på bestyrelsesmøder, tovholder: Jan og Anette

2024
Målet er at øge antallet af frivillige

Evalueres løbende på bestyrelsesmøder, tovholder: Jan og Anette

Målsætningen er, at tilgangen af frivillige øges med 25%.
Ajourførte opgavebeskrivelser lægges ud på hjemmesiden.

Greens og banen 
generelt er en udfordring 

efter stop af brugen af 
pesticider.

Mange nedslagsmærker 
rettes ikke op.

Medlemsundersøgelse 2023 

Banen

Medlemsundersøgelse 2023 

Banen

For at frigøre mandetimer og skærpe den 
grønne profil sættes - indenfor den 

økonomiske ramme - gang i omlægning til 
robotklipning.

Alle medlemmer bør have status af hul-
ambassadører, så der kan rettes op på 

banestandarden på især greens.

Stram økonomi grundet 
inflation m.v. gør det 
ekstra vigtigt, at se på 
driftsrationaliseringer.

Frigørelse af 
mandskabstimer skal 

konverteres til løbende 
baneforbedringer. 

2024 hele året
Banen og prioriteringer

2024 hele året
Banen og prioriteringer

Målsætningen er, at vi ved at aktivere medlemmerne kan opnå 
større ejerskab til banens standard (f. eks. nedslagsmærker på 

greens) og skabe generel øget opmærksomhed hos 
medlemmerne omkring banens udseende/stand. Bonus 

gevinsten ved at indføre robotter vil være minimering af møder 
mellem spillere og greenkeepere når der klippes (ready golf) og 

vigtig prioritering af den grønne profilering af klubben. 

2024
Målet er at øge medlemstilfredsheden på banen med 10%

Evalueres på baneudvalgsmøder, tovholder: Erwin og Christian

2024
Målet er at øge medlemstilfredsheden på banen med 10%

Evalueres på baneudvalgsmøder, tovholder: Erwin og Christian

Åbningstider.
Udbud.

Basis økonomi og 
muligheder.

Forventningsafstemning 
med KIK.

Arbejdsmiljø for de 
ansatte.

Medlemsundersøgelse 2023 

Café og restaurant

Medlemsundersøgelse 2023 

Café og restaurant

Åbningstider er fortsat et fokuspunkt, da det 
gentages i medlems US, men er også af 

økonomisk betydning for driften.
Gæster har større tilfredshed med udbud/

priser end medlemmer, det sætter vi fokus på.
For at kunne fastholde ansatte og dermed 

opnå kontinuitet øges fokus på arbejdsmiljøet. 

Fastholdelse af ansatte er 
afgørende for driften. 

Arbejdstider/åbningstider 
og arbejdsmiljø skal 

optimeres.

Hele året
Café og restaurant

Hele året
Café og restaurant

Målsætningen er, at vi fortsat driver restauranten. Interessen 
for forpagtning på klubbens vilkår er ikke stede. Medlemmerne 

ønsker at blive serviceret – ikke kun via automater -  ligesom 
vores golfgæster er glade for tilbuddet.

Den grønne profil er et aktiv for klubben og videreføres i 
forlængelse af ESG ”Environment Social Governance” strategien 

og handlingsplanerne og vilkår for bæredygtig drift. 

2024
Målet er at medlemstilfredsheden øges med 5-10 procent
Evalueres på bestyrelsesmøder, tovholder: Gert Nielsen

2024
Målet er at medlemstilfredsheden øges med 5-10 procent
Evalueres på bestyrelsesmøder, tovholder: Gert Nielsen



Banen, bygninger og 
omgivelser bør 

forskønnes.

Førstegangsindtrykket der møder medlemmer 
og gæster opprioriteres.

”Slidte områder” på banen sikres med 
afspærring inden områderne fremstår med et 

look, der signalere dårlig vedligeholdelse.
Bedre skiltning på banen.

Medlemmerne opfordres 
til at benytte stiarealerne 

der er befæstet, så 
banearealet skånes mest 
muligt især i de regnfulde 

perioder. 

Hele åretHele åretMedlemsundersøgelse 2023 

Bygningsvedligeholdelse

Medlemsundersøgelse 2023 

Bygningsvedligeholdelse

2024
Målet er at bygninger og bane fremstår velholdte 

Evalueres løbende på bestyrelsesmøder, tovholder: Jan og Benny

2024
Målet er at bygninger og bane fremstår velholdte 

Evalueres løbende på bestyrelsesmøder, tovholder: Jan og Benny

Vi forventer at de årlige nedbørsmængder vil belaste banen 
meget, og derfor er det et mål dels at passe godt på banen, men 

også at gøre banen spilbar i perioder med dårligt vejr.
Vejrliget spiller også ind, på bygninger hvor både facader og tag 

er udsatte.

Flere kontingenttyper?
Er det muligt?

Medlemsundersøgelse 2023 

Tilbudsvifte

Medlemsundersøgelse 2023 

Tilbudsvifte

Et analysearbejde skal afdække fordele og 
ulemper ved at åbne op for flere fleksible 

medlemstyper/kontingentsatser.

Klubbens økonomi må 
ikke forringes ved 

ændringer i fleksible 
kontingentsatser.

1. halvår 20241. halvår 2024

Målsætningen er, at vi skal have fokus på at være 
konkurrencedygtige i forhold til andre klubber i lokalområdet.

Vi vil gerne kunne tiltrække segmentet af børnefamilier 
(fremtidens medlemmer), hvor tiden til golf kan være en 

udfordring, ligesom ældre medlemmer kan få helbredsmæssige 
udfordringer, som fører til færre og kortere runder.

2024
Målet er at fastholde medlemmer, der ikke spiller så meget

Tovholder: Patrick og Gert

2024
Målet er at fastholde medlemmer, der ikke spiller så meget

Tovholder: Patrick og Gert

Mere service på banen 
overfor medlemmer og 

gæster.

Medlemsundersøgelse 2023 

Baneservice

Medlemsundersøgelse 2023 

Baneservice

For at skabe mere flow på banen og yde service 
overfor medlemmer og gæster øges 

frekvensen for kørsel på banen og vagtplanen 
søges udvidet med flere frivillige.

SERVICE og synlighed skal 
være nøgleord for de 

frivillige, der bemander 
baneservice.

2024 hele året2024 hele året

Medlemsundersøgelsen 2024 skal afspejle, at den generelle 
tilfredshed med klub og bane stiger med 10%. 

2024
Målet er, at medlemmer og gæster rater klub og bane højere

Evalueres på bestyrelsesmøder, tovholder: Anette Buun Sivertsen

2024
Målet er, at medlemmer og gæster rater klub og bane højere

Evalueres på bestyrelsesmøder, tovholder: Anette Buun Sivertsen



Bestyrelsen har i august 
2023 vedtaget strategi 
og handlingsplaner for 

arbejdet med 
bæredygtighed i 

Mollerup Golf Club

Følgende er omfattet:
Energi, vand, trivsel og arbejdskultur, diversitet 

på køn, risici, Governance (ledelse), føde- og 
drikkevarer, affald, sygedage, arbejdsulykker 

og APV.

LINK til den samlede ESG 
strategi og 

handlingsplaner.
www.mollerupgolfclub.dk

LINK til den samlede ESG 
strategi og 

handlingsplaner.
www.mollerupgolfclub.dk

2023 og kommende år2023 og kommende årESG STRATEGIESG STRATEGI
2024 og kommende år

Målet er at via EU programmet for SMV at fremme vores
grønne profil overfor samfund og sponsorer tovholder: Jan, Carsten, FU

2024 og kommende år
Målet er at via EU programmet for SMV at fremme vores

grønne profil overfor samfund og sponsorer tovholder: Jan, Carsten, FU

Vi stræber efter at være en af de bedste ”grønne” golf klubber, 
som overfor medlemmer, sponsorer og myndigheder kan 

dokumentere grønne resultater i hele organisationen.
Vi tror på, at de næste generationer af golfspillere vil lægge 

betydelig vægt på de grønne initiativer, da de også afspejler den 
generelle udvikling i samfundet.

http://www.mollerupgolfclub.dk/csr-baeredygtighed/
http://www.mollerupgolfclub.dk/csr-baeredygtighed/
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